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S L O V O  S T A R O S T K Y
Vážení občané,

začíná předvánoční čas, advent. Pro naše předky doba postu, rozjímání a čekání na Je-
žíška. Předkové se na vánoce dlouze připravovali a prožívali je úplně jinak než my nyní. 
Doba je jiná, uspěchaná, konzumní. I přes uspěchanou dobu se zamysleme co nám život 
na naší vesnici dává. Lidé zde žili pospolu, v soudržnosti, v pospolitosti a to byla jejich 
velká síla, oproti těm, kteří žili ve městech. Měli bychom tak žít dál. Zastavme se tedy 
na chvilku a přemýšlejme o tom, zda děláme vše tak, jak to vyžadujeme od druhých, 
jestli jsme udělali vše správně, když pak kritizujeme ostatní.

Rok 2018 byl rokem velkých úkolů, kroků ale i porozumění. Byl rokem, 
ve kterém jsme oslavili 100 let od vzniku naší republiky. Byl klíčový? Proběhly komu-
nální volby, dokončila se kanalizace a ČOV. Před sebou máme další čtyři roky práce. 
Práce pro Vás a s Vámi. Budeme rádi za vaše náměty, připomínky. Úspěch je v týmu 
a vzájemné komunikaci.

Bítovčice -“na pohoří“ / foto -m-
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Přeji Vám, aby jste vánoce prožili v kruhu rodiny. Setkali se u pohádky, štědrovečerní 
večeře, u rozbalování dárků. Někdo to štěstí nemá, proto si užijte tyto krásné okamžiky, 
nemusí se již nikdy opakovat.

Do nového roku Vám přeji zdraví, štěstí, lásku, pochopení a vše co si přejete, ať se 
Vám vyplní.

PS: Nezapomeňte na barborku, jmelí, rozkrojení jablka, házení pantoflem, lití olova.

Eva Bendová

U S N E S E N Í  Z E  Z A S E D Á N Í  Z A S T U P I T E L S T V A

U S N E S E N Í  č . 6 / 2 0 1 8

Ze zasedání zastupitelstva obce Bítovčice ze dne 27. 6. 2018

Zastupitelstvo obce:

B E R E  N A  V Ě D O M Í :

1. Hospodaření obce k 31.5.2018;

2. Rozpočtové opatření č. 6/2018 a č. 7/2018.

S C H V A L U J E : PRO PROTI ZDRŽ.

1. Program jednání a zápis ze zasedání č. 5/2018; 6 0 0

2. Úpravu plochy par.č.38/2 v k.ú. Horní Bítovčice; 6 0 0

3. Prodloužení nájemní smlouvy na byt č.4; 6 0 0

4. Prodloužení nájemní smlouvy na byt č.1; 6 0 0

5. Cenu dřeva 700,-Kč s DPH za m3. 6 0 0

N E S C H V A L U J E :

1. Zakoupení nového knihovního systému KS Tritius. 0 6 0

U S N E S E N Í  č . 7 / 2 0 1 8

Ze zasedání zastupitelstva obce Bítovčice ze dne 29. 8. 2018

Zastupitelstvo obce:

B E R E  N A  V Ě D O M Í :

1. Bytový dům, projednání stížnosti;

2. Zahájení správního řízení sporného o předání a vyklí-
zení majetku a o určení vlastnického práva proti SVAK 
Jihlavsko;

3. Informaci o pracích na ČOV a kanalizaci;
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U S N E S E N Í  č . 8 / 2 0 1 8

Ze zasedání zastupitelstva obce Bítovčice ze dne 26. 9. 2018

Zastupitelstvo obce:

B E R E  N A  V Ě D O M Í :

1. Jednání se SVAK;

2. Informaci o pracích na ČOV a kanalizaci;

3. Rozpočtová opatření č. 11/2018 a č.12/2018;

4. Projednání stížnosti- bytový dům.

S C H V A L U J E : PRO PROTI ZDRŽ.

1. Program jednání a zápis ze zasedání č. 7/2018; 7 0 0

2. Opravu  místní komunikace na Druhé straně od mostu 
k Šimkovým;

7 0 0

3. Smlouvu s RNDr Vladislavem Stehnem na zajištění 
odborného zástupce provozovatele při zajištění zkušeb-
ního provozu a trvalého provozu ČOV a kanalizace
a podpis smlouvy;

7 0 0

4. Nové ceny palivového dříví. 7 0 0

4. Rozpočtová opatření č.8, č.9, č. 10/2018;

5. Zprávu o hospodaření MŠ, p.o.

S C H V A L U J E : PRO PROTI ZDRŽ.

1. Program jednání a zápis ze zasedání č. 6/2018; 6 0 0

2. Prodej pozemků v chatové oblasti par.č. 152/24 a 
par.č.152/49 v k.ú. Horní Bítovčice o celkové výměře 
81 m2 a podpis smlouvy;

6 0 0

3. Prodej pozemků par.č. 101 a par.č.26/19 v kú. Horní 
Bítovčice o celkové výměře 205 m2 a podpis smlouvy;

5 0 1

4. Prodej pozemků par.č.st.774, par.č.st. 775, par.č.84/4, 
par.č. 84/6, par.č. 769/2 v kú. Horní Bítovčice o celko-
vé výměře 277 m2 a podpis smlouvy;

6 0 0

5. Prodloužení nájemní smlouvy na byt č.5; 6 0 0

6. Prodloužení nájemní smlouvy na byt č.2; 4 0 2

7. Vrácení poplatku za svoz odpadu; 6 0 0

8. Velitele JSDH Bítovčice ; 6 0 0

9. Darovací smlouvu. 6 0 0
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A N K E T A  Z V O L E N Ý C H  Z A S T U P I T E L Ů

V naší obci proběhly komunální volby, byli zvoleni zastupitelé do 7-mi členného za-
stupitelstva obce a vás by, milí čtenáři, jistě zajímalo, co si zastupitelé myslí, co by chtěli 
podpořit v novém volebním období. Dovolil jsem si tedy za vás, nově zvoleným zastupite-
lům, položit tři anketní otázky: Pořadí jsem určil podle volebních výsledků.

~
MUDr. Monika Kostková / 158 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

Myslím si,že nejdůležitější úkol pro následující období je zdárně dokončit budování 
místní kanalizační sitě a stavbu čistírny odpadních vod a následně všechno pokud mož-
no hladce uvést do provozu. Druhým důležitým problém je řešení kůrovcové kalamity 
v obecních lesích.

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Před 4 lety jsem mluvila o chodnících a jsem ráda,že se s jejich realizací do budoucna 
počíta,ve vhodných úsecích. Uvítala bych i více různých akcí pro občany, ale také větší 
zájem z jejich strany,když se něco takového pořádá.

Chcete něco vzkázat voličům?

Voličům moc děkuji za důvěru a přízeň, kterou mi svými hlasy projevili. Budu se sna-
žit,snad i společně s Vámi všemi,aby se nám v Bítovčicích spokojeně žilo!

~
Tamara Eliášová / 157 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

V minulosti jsem zrealizovala start „Bítovčického čtvrtletníku“ a zahájila dětský klub 
„Bítovčické Benjamínky“. Jsem potěšena, že aspoň zpravodaj žije a snaha nebyla marná. 
V následujícím období se moje pozornost zaměří na „on-line“ Informovanost občanů.

Ráda bych se vrátila k novým pozemkům na výstavbu rodinných domů, jelikož jsme 
lukrativní obcí v blízkosti krajského města. Naši mladí by rádi v obci zůstali, ale ne-
mají možnost. Myslím si, že i nově přistěhovaní občané přinesou nový vítr do plachet, 
nové myšlenky a novou motivaci. Však, když se podívám na naše současné zastupitelstvo, 
tak jsme ve většině „naplaveniny“.

Ráda se budu podílet i na dalších projektech, se kterými přijdou i jiní zastupitelé 
nebo občané.

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Postrádám asi soudržnost obyvatel. Ale to je věc, která se nese historicky, a je zřejmě 
daná polohou jednotlivých částí obce.

Asi každý z Vás, ať již jako občan, podnikatel, člen sportovního klubu či zájmového 
spolku, má svou představu, jak by se obec, kde žijeme nebo podnikáme, měla rozvíjet. 
Jak bychom mohli žít v budoucnosti, co opravit, co zlepšit, co zachovat, co podpořit…
Ráda Vás vyslechnu nebo přijďte na zastupitelstvo, které je veřejné. Konat se bude každou 
poslední středu v měsíci.



Bítovčický čtvrtletník - xii. ročník - 2/2018 5

Chcete něco vzkázat voličům?

V komunálních volbách, především v malé obci, nevolíme lidi z plakátů a billboardů 
kolem cest. Volíme lidi, které potkáváme na návsi, v obchodě, v kostele, při procházkách 
nebo  společenských událostech. Ne každý se nám musí na první dojem líbit. Ale to není 
důležité. Podstatné je, aby to byl člověk pracovitý, s vysokým morálním kreditem, odpověd-
ný, nejlépe již praxí prověřený člověk, který něco dokázal, u kterého je velký předpoklad, 
že se své funkce zhostí se ctí a bude rozvážně a racionálně spravovat náš společný majetek 
a řešit záležitosti nás, občanů.

Vážení voliči, mnohokrát Vám děkujeme, že jste přišli k volbám a podpořili nás.

Pro mne osobně je to čest, motivace, ale zároveň i velký závazek k další práci. Nastupuji 
do staronové funkce zastupitele po osmileté pauze a budu se snažit být platná a prospěšná.

Ať se nám všem daří!
~

Petr Buš / 146 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

Priorita fungující infrastruktura a tím pádem i spokojený občan.

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Chtěl bych, aby se občané místo kritizování zapojili do akcí, nebo dokonce něco sami 
vymysleli a uspořádali, případně dali námět na nějaké akce pro občany Bítovčic.

Chcete něco vzkázat voličům?

Snad jen klidné svátky.
~

Mgr. Tomáš Hruška / 145 hlasů

Předem, nežli zkusím odpovědět na tyto otázky, bych všem občanům a občankám naší 
obce, kteří mě svým hlasem v komunálních volbách 2018 podpořili, velmi rád poděkoval. 
Poděkoval bych také občanům, jenž podpořili ostatní kandidáty a umožnili tím složení, 
věřím, že kvalitního zastupitelstva obce.

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

Priorit v následujícím období bude pro mě více. Každá má svou váhu a důležitost. 
Každá samozřejmě bude mít větší, nebo menší podporu mezi zastupitelstvem a Vámi 
občany. Zkusím zde nastínit několik témat, které mě osobně zajímají případně trošičku 
trápí. Jedním z těchto témat je mnohaletý a stále nevyřešený plán realizace nových staveb-
ních pozemků v naší obci. Vím, že bývalé zastupitelstvo již v tomto podniklo četné kroky, 
a že i mezi občany je toto téma živé a otevřené. Proto věřím, že na konci volebního období 
budeme si moci říci: „Jsme o kus blíže tomu, že naši kamarádi, rodinní příslušníci, mo-
hou zůstávat a bydlet v obci, případně, že někteří z těch, jenž do Bítovčic přijdou, obohatí 
nejen místní kulturní život“.

Dalším méně náročným tématem, které vnímám jako důležité, je zvýšení bezpečnos-
ti při pohybu na obecních, krajských komunikacích v obci, případně v jejím blízkém 
okolí. Jelikož v naší obci téměř nikde nemáme zbudovány chodníky, je pěší pohyb po 



Bítovčický čtvrtletník - xii. ročník - 2/2018 6

cestách, díky hustému provozu a mnohdy i neohleduplnosti řidičů motorových vozidel, 
nebezpečný. A to nejen pro naše děti a seniory. Možným řešením může být snížení ma-
ximální povolené rychlosti na určitých úsecích komunikací. Ať dopravními značkami, 
nebo za užití zpomalovacích prostředků. Například vodorovnými zpomalovací pásy, nebo 
svislými elektronickými prostředky, jako je zpomalovací semafor.

Třetím a posledním hlavním tématem by mohla být diskuse nad řešením mnohdy ne-
únosné situace s parkováním před kulturním domem, hasičárnou a Hospůdkou U Gur-
mána.

Toto je pouze krátký výčet témat, které mají mou prioritu. Ovšem jak velkou, závisí ne-
jenom na mě, na zastupitelstvu, ale také na Vás občanech.

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Odpověď na otázku, co v Bítovčicích nejvíce postrádám se dá odvodit z priorit o kterých 
jsem se již zmínil. O čem jsem se nezmínil a co vnímám také jako dluh veřejnému prosto-
ru v obci je jedno sociokulturní téma.

V Bítovčicích mi chybí veřejný prostor v centru obce, kde by bylo možné se posadit 
a chvilku rozjímat nad krásami, nebo šmouhami naší obce. Tímto veřejným prostorem 
myslím malý parčík, několik laviček s pár stromy, upravený záhonek rozkvetlých kvě-
tin, kamenná cestička a zelená tráva okolo. Tedy místo, kde odpočivší nebudou neustále 
omezováni ani ohrožování projíždějícími vozidly. Plně chápu možnosti, které obec ne-
jen díky své poloze a umístění obecních pozemků má. Proto se jedná spíše o myšlenku, 
podnět k diskusi a odpověď na otázku… co v Bítovčicích postrádám.

Chcete něco vzkázat voličům?

Kromě poděkování z úvodu, bych chtěl všem, jenž mají zájem o věci veřejné, vzkázat: 
Diskutujte mezi sebou, buďte kritičtí a zároveň pozitivní. A hlavně: Těšíme se na Vás 
na nějakém z budoucích zasedání zastupitelů.

Jelikož začíná advent a přijdou svátky Vánoční, přeji Vám všem pod stromečkem 
alespoň jedno splněné přání a v Novém roce mnoho energie do každodenních radostí 
a povinností, které nás čekají.

~
Eva Bendová / 127 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

V prvé řadě to bude dostavba kanalizace a ČOV a s tím související administrativa. 
Jenom ke kolaudaci kanalizace  a povolení zkušebního provozu ČOV dle vodoprávního 
povolení budou třeba tyto dokumenty

• projektová dokumentace skutečného provedení,

• geodetické zaměření skutečného stavu s uvedením materiálu, průměru a délek 
 v systému Microstation,

• doklad o zkouškách těsnosti kanalizace,

• zápis o předání a převzetí díla,

• kopie stavebního deníku,
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• atesty použitých materiálů,

• provozní řád ČOV,

• doklady o zkouškách těsnosti nádrží ČOV,

• revize elektro na ČOV a ČS,

• doklad o likvidaci kalů z ČOV,

• provozní řád kanalizace,

• kanalizační řád veřejné kanalizace obce Bítovčice,

• doklad o vyhlášení ochranného pásma ČOV.

a to jsem nevyjmenovala všechny. Další doklady budou třeba předložit při zahájení 
běžného provozu, kdy bude muset být vyhodnocen provoz zkušební, který potrvá rok. 
O kontrolách z OPŽP raději psát nebudu. 

Byla bych velice ráda kdyby se v obci vybudovaly v některých místech chodníky, u kap-
ličky vzniklo zázemí pro obec, odpočinková zona a malý ,,sběrný dvůr“. Dále zasíťování 
pozemků a vylepšení plochy před kulturním domem a úřadem. 

Hlavně, aby se nám tu dobře žilo!

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Jsme malá obec a myslím si, že zde máme vše důležité. Některá místa v obci nám mnozí 
i závidí. 

Chcete něco vzkázat voličům?

Aby se na sebe více usmívali, aby se setkávali, aby si uměli naslouchat, měli k sobě blíž. 
Život je příliš krátký na to, abychom ho promarnili v nenávisti a  pomluvách. Děkuji všem, 
kteří pracovali pro obec, organizovali různé akce nebo jen tak pomáhali.

~
Martin Dvořáček / 124 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

Nejprve bych chtěl voličům poděkovat za důvěru, kterou mi svými hlasy dali. Jsem rád, 
že jste k volbám přišli.

Dění na obci mi není až tak úplně cizí ať už jako bývalému zastupiteli, nebo členovi 
kontrolního výboru.

Osobní prioritou pro mě, jako pro člověka ve veřejné službě, bude podporovat vše dobré, 
co se v naší obci děje a doufám, že bude dít.

Chci podporovat spolkovou činnost, protože dokud se lidé scházejí ke sportovním, 
nebo kulturním akcím ať už v rámci spolků, sdružení nebo jen tak, dokážou se bavit a 
obec žije. Chci také dokázat naslouchat lidem a jejich problémům, kterou jsou někdy více 
nebo méně opodstatněné a společně hledat a nacházet řešení. Ve zkratce pracovat ve pro-
spěch naší obce, tedy nás všech.

Hlavní priority naší obce vidím v úspěšném dokončení a zprovoznění kanalizace, zno-
vuotevření otázky možné výstavby nových domů, spojených s přípravou infrastruktury, 
osázení lesních ploch zničených kůrovcovou kalamitou, úpravu středu obce…
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Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

Myslím, že naše obec, vzhledem ke svým možnostem, funguje dobře a nic opravdu 
zásadního tu nechybí. Což samozřejmě není dílem okamžiku, nenaroste to přes noc a je 
potřeba se o to zasadit a starat se.

Chcete něco vzkázat voličům?

Přál bych nám všem umět spolupracovat, jednat otevřeně, bez předsudků a emocí, ra-
cionálně hledat a nacházet kompromis. Mít pro druhé dobré slovo a pochopení. Dokázat 
myslet nejen na sebe, ale také na druhé, na budoucnost, dokázat spojovat lidi. Byl bych 
rád, aby se naše obec nestala jen noclehárnou na cestě za prací, ale místem, které žije 
a kterému smíme opravdově a s láskou říkat DOMOV.

~
Pavlína Palečková / 97 hlasů

Co bude pro Vás prioritou v následujícím období?

Prioritou je pro mě samozřejmě úspěšné dokončení kanalizace a její následná funkč-
nost.

Co v Bítovčicích nejvíce postrádáte?

V Bítovčicích postrádám občanskou soudržnost.

Chcete něco vzkázat voličům?

Spoluobčanům nechci vzkazovat nic. Každý ví, jak nejlépe žít, takže jim k tomu žití 
přeji hodně štěstí.

~
Děkuji všem zastupitelům za odpovědi a všem přeji hodně úspěchů v novém volebním 

období.

Zároveň přijměte pozvání na zastupitelstvo obce, které se pravidelně koná každou po-
slední středu v měsíci.

-m-
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M A S  L E A D E R  L O U C K O

MAS LEADER - Loucko, z. s. (Místní akční skupina LEADER - Loucko)

vypsala v průběhu měsíců duben, květen a listopad 2018 výzvy na dotace z Operační-
ho programu IROP (IROP) a Programu rozvoje venkova (PRV).

Výzvy z IROP:

Výzva č. 1 „Zvýšení kvality a bezpečnosti dopravní infrastruktury“ – výstavba 
a rekonstrukce chodníků

Žádost o dotaci podali tři žadatelé a kontrole z IROP vyhověly dva žadatelé. Jejich 
projekty jsou již ve fyzické realizaci (město Brtnice, městys Kamenice).

Výzva č. 2 „Zvyšování atraktivity památek“

Žádost o dotaci podal jeden žadatel. Jeho projekt vyhověl a je již ve fyzické realizaci 
(město Brtnice).

Výzva č. 3 „Zvyšování kvality základních škol“

Výzva byla vyhlášena 13. 11. 2018 s termínem ukončení příjmu žádostí o podporu 
15. 1. 2019.

Výzva z PRV:

Fiche č. 1 „Zvyšování konkurenceschopnosti zemědělských činností“

Ke kontrole na SZIF podstoupili dva žadatelé.

Fiche č. 2 „Zvyšování trhu zemědělských produktů“

Ke kontrole na SZIF podstoupil jeden žadatel.

Fiche č. 3 „Zvyšování kvality lesnické infrastruktury“

Nebyla podána žádná žádost o dotaci.

Fiche č. 4 „Zvyšování konkurenceschopnosti zemědělských činností“

Ke kontrole na SZIF podstoupilo šest žadatelů.

Nové výzvy z IROP a PRV budou vypsány v průběhu roku 2019.

Veškeré aktuální a upřesňující informace jsou zveřejněny na:

http://www.leader-loucko.cz
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POKUS KRÁDEŽE NAFTY VELKÝ BERANOV

Policisté OOP Polná šetří událost, kdy pachatel dne 
30.06.2018 v době od 23:28 hod. do 23:41 hod. v k.ú. obce 
Velký Beranov - Nové Domky, za užití násilí, po poškození 
víka palivové nádrže v hodnotě 4.000,- Kč, vnikl do této pa-
livové nádrže pracovního stroje zn. CAT 320 EL, ze které ná-
sledně odcizil celkem 25 l motorové nafty v celkové hodnotě 
775,- Kč, kdy tuto měl ve dvou plastových kanystrech a při 
tomto byl přistižen hlídkou Policie. Uvedeným jednáním byla 
způsobena majiteli stroje škoda v předběžné výši 4.775,- Kč. 
Osoba byla umístěna do policejní cely na ÚO Jihlava. Policisté věc kvalifikovali jako pře-
čin „ krádež „ spáchaného ve stádiu pokusu.

NP POSPREJOVÁNÍ VAGÓNŮ ČD LUKA NAD JIHLAVOU

Doposud neznámý pachatel v době od 22.00 hod. dne 11.7.2018 do 04.05 hod. dne 
12.7.2018 poškodil posprejováním celkem dva osobní vagóny soupravy vlaku č. 4816, 
který byl v tuto dobu odstaven v železniční stanici Luka nad Jihlavou. Posprejování po-
krývalo na posledním voze soupravy celou boční stranu včetně skel a na druhém (pro-
středním) voze byl nasprejován nápis přes celý bok vozu. Poškození zjistil strojvedoucí 
při kontrole soupravy. Jednáním pachatele byla společnosti České dráhy a.s., Depo ko-
lejových vozidel Brno, IČ: 70994226, způsobena škoda v dosud nezjištěné výši. Pachatel 
je podezřelý ze spáchání přečinu „Poškození cizí věci“

VLOUPÁNÍ DO RD KOZLOV

V době od 19:00 hodin dne 28.7.2018 do 15:00 hodin dne 1.8.2018 se neznámý pa-
chatel blíže nezjištěným způsobem vloupal do rodinného domu v obci Kozlov, kde od-
cizil ze stěny v místnosti kuchyně starožitný dřevěný kříž s Ježíšem Kristem o rozměru 
1.07x0,49m, čímž způsobil majitelce škodu ve výši 15.000,- Kč. Policisté případ kvalifiko-
vali jako přečin krádež, porušování domovní svobody.

ŘÍZENÍ POD VLIVEM ALKOHOLU KAMENICE

Dne 6.8.2018 ve 23:10 hod. prováděla hlídka OOP Polná dohled nad BESIP, 
když si povšimla bílého vozidla zn. Škoda Fabia, jehož řidič nebezpečně manévroval 
na křižovatce v obci Kamenice. Hlídka proto vozidlo zastavila, řidič vozidla na výzvu 
nepředložil hlídce žádné doklady. Lustrací byla zjištěna totožnost řidiče. Řidič byl násled-
ně vyzván k provedení odborného měřením přístrojem Dräger, kdy mu byly naměřeny 
hodnoty 1,37 promile a 1,23 promile alkoholu v dechu. Řidiči byla zakázána další jízda. 
Policisté případ kvalifikovali jako přečin „Ohrožení pod vlivem návykové látky“.

NEPLATÍ VÝŽIVNE NA SVOJE DÍTĚ

Policejní inspektor sdělil podezření ze spáchání přečinu zanedbání povinné výživy 
muži, který v období od 15. 4. 2014 do 15. 7. 2018 v Lukách nad Jihlavou a ani nikde 
jinde řádně neplnil svoji zákonnou vyživovací povinnost k nezletilému synovi a tato po-
vinnost mu byla dána rozsudkem Okresního soudu v Jihlavě ve výši 1.500,- Kč měsíčně 

P O L I C E J N Í  O K É N K O
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splatných do každého 15.tého dne v měsíci k rukám matky, čímž tak za uvedené období 
dluží na běžném výživném částku ve výši 45.000,-Kč.

SLOVNÍ A FYZICKÉ NAPADÁNÍ MEZI MANŽELI LUKA NAD JIHLAVOU

Dne 09.08.2018 v době od 18:30 hod. do 19:00 hod. došlo mezi manželi ke slovní ro-
zepři a následně i k fyzickému napadení muže jeho manželkou kterému při tomto bylo 
roztrháno triko, které měl oblečené v hodnotě 400,- Kč, dále došlo k rozbití skleněné 
výplně dveří v hodnotě 1500,- Kč a dále došlo k poškození dalších dveří, když se manže-
lé mezi sebou o tyto dveře přetahovali, se škodou 15.000,- Kč. Muž při napadení utrpěl 
zranění, které se nevyžádalo lékařské ošetření, žena rovněž utrpěla zranění (řezná rána 
na prstu ruky) při rozbití skleněné výplně dveří, které si rovněž nevyžádalo lékařské ošet-
ření. Policisté věc kvalifikovali jako přestupky proti občanskému soužití a proti majetku.

EXPOLZE PŘI VÝRODĚ DESTILÁTŮ V RODINNÉM DOMĚ VRŽANOV

Policisté byli vysláni dne 20.8.2018 v odpoledních hodinách do obce Kamenice – 
Vržanov, kde měli nahlášený výbuch destilačního přístroje. Policisté na místě zjistili, že 
došlo k výbuchu domácí destilační komory, přičemž došlo k opaření muže, který prová-
děl destilaci. Poškozený muž byl opařen na cca 15% těla a byl letecky přepraven k další-
mu ošetření na popáleninové centrum Brno. Policisté provedli na místě nezbytné úkony 
a následně věc postoupili k řešení Celní správě, která má nelegální výrobu alkoholu 
v kompetenci. Ke škodě na majetku ani zranění jiných osob nedošlo.

PORUŠOVÁNÍ DOMOVNÍ SVOBODY KAMENIČKA 

V době od 15.45 hod. do 17.00 hod. dne 04.09.2018 došlo k porušení domovní svo-
body v obci Kamenička okr. Jihlava a to mužem, který neoprávněně vstoupil a setr-
val v obytných prostorách bytu. Do domu nebyl nikým pozván a po výzvě majitelky 
bytu odmítal opustit uvedené prostory. Následně byl z místa vykázán správcem domu, 
kdy při tomto došlo ke slovní rozepři. Ke hmotné škodě na majetku nedošlo, při inciden-
tu nebyl nikdo zraněn. Policisté muži sdělili podezření podle ust. § 179b odst. 3 tr. řádu 
pro přečin „Porušování domovní svobody“ .

POŠKOZENÍ VOZIDLA LUKA NAD JIHLAVOU

Neznámý pachatel v době od 20.00 hod. dne 07.09.2018 do 02.00 hod. dne 08.09.2018 
poškodil volně přístupné motorové vozidlo zn. VW,  zaparkované v Lukách nad Jihlavou 
na ulici Na Kopečku. Pachatel poškodil lak vozidla a to poškrábáním kapoty motoru, 
dveří a blatníku spolujezdce nezjištěným předmětem. K vniknutí do vnitřních prostor 
nedošlo. Jednáním pachatele byla majitelce vozidla způsobená škoda ve výši 4.500,- Kč. 
Policisté věc šetří jako přestupek proti majetku.

ŘÍZENÍ VOZIDLA V DOBĚ POZASTAVENÍ ŘO (EXEKUCE) KAMENICE

Dne 10.9.2018 v 10.30 hod. zaparkoval muž na parkovišti v centru obci Kamenice, 
okr Jihlava nákladní vozidlo tov. zn. Volvo s návěsem, kdy při kontrole hlídkou PČR 
OO Polná zaparkovaného vozidla bylo lustrací zjištěno, že řidič uvedené jízdní soupravy 
má platné pozastavení řidičského oprávnění z důvodu exekuce. U jmenovaného byla 
provedena dechová zkouška za účelem zjištění požití alkoholických nápojů před jízdou 
s negativním výsledkem. Řidiči byl na místě zadržen ŘP a byla mu zakázána další jízda 
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a byl poučen, že po dobu zadržení řidičského průkazu nesmí řídit žádná motorová vozi-
dla. Přestupek byl oznámen příslušnému správnímu orgánu.

KRÁDEŽ SVÁŘEČKY CO2 A MALÉHO MOTOCYKLU JAWA VYSOKÉ STUDNICE

V době od 20.00 hod. dne 10.9.2018 do 05.00 hod. dne 11.9.2018 vnikl neznámý 
pachatel nezjištěným způsobem bez poškození, zřejmě po překonání plechových vrat 
na zadní část dvoru u domu v obci Vysoké Studnice, okr. Jihlava, odkud následně vni-
kl nezajištěnými dveřmi do garáže, která je využívána jako sklad a zde nejprve ote-
vřel uzamčené vrata od garáže vedoucí do ulice a následně odcizil 1 ks svářečku CO2, 
výr. DELTA Třebíč, plně funkční v hodnotě 20.000,-Kč a 1 ks malý motocykl zn. JAWA 
Stadion, bez RZ, plně funkční v hodnotě 20.000,-Kč, čímž způsobil majiteli předběžně 
škodu na odcizení ve výši 40.000,-Kč. Ke škodě na poškození zařízení nedošlo. Policisté 
věc kvalifikovali jako přečin „porušování domovní svobody“ a „krádež“.

FOTBALOVÉ UTKÁNÍ MOL CAPU TJ SLAVOJ POLNÁ X AC SPARTA PRAHA

Dne 2.10.2018 ve 11:30 hodin bylo zahájeno bezpečnostní opatření k zajištění klidu 
a veřejného pořádku při fotbalovém utkání MOL Cupu mezi mužstvy TJ Slavoj Polná 
a AC Sparta Praha, které bylo vyhodnoceno jako rizikové. Do opatření bylo nasazeno 
celkem 126 policistů KŘP kraje Vysočina, z toho 74 policistů pořádkové jednotky KŘPJ, 
9 AKT, 5 SKPV, 2 OKT, 1 OIKT a 1 z oddělení tisku a prevence. Bezpečnost na stadionu 
zajišťovalo 45 členů pořadatelské služby a dále 20 členů bezpečnostní agentury Big Se-
curity. Fotbalovému utkání přihlíželo celkem 3.450 fanoušků, z tohoto bylo více než 200 
fanoušků AC Sparta Praha v sektoru vyhrazeném pro fanoušky hostí, přičemž 30 z nich 
bylo vyhodnoceno jako rizikoví. 

Během utkání došlo v sektoru vyhrazeném na stadionu pro fanoušky hostujícího týmu 
(1x v prvním poločase a 3x ve druhém) k zapálení pyrotechniky. V této souvislosti byly 
po skončení utkání ztotožněny osoby podezřelé z uvedeného jednání. Skutky budou evi-
dovány a dále šetřeny na OOP Polná. Po skončení utkání došlo mimo stadion, v prostoru 
komunikace za sektorem určeném pro fanoušky hostujícího týmu k napadení úřední oso-
by a to členů pořádkové jednotky, věc bude nadále vyhodnocována na základě pořízené 
video-dokumentace celé situace a stanovena konkrétní právní kvalifikace. Opatření bylo 
ukončeno velitelem opatření dne 2.10.2018 v 18.30 hodin. V průběhu opatření nedošlo 
ke zranění policistů ani ke škodě na majetku policie.

NÁLEZ MUNICE POLE JAMNÉ

Na linku 158 telefonicky oznámil muž, že při procházce na poli v k.ú. Jamné nalezl po-
dezřelý předmět, který vypadá jako nevybuchlá munice z II. světové války. Žádá na místo 
výjezd policie. Hlídkou na místě ověřeno, že se jedná o nevybuchlou munici, cestou IOS 
Jihlava vyrozuměna pyrotechnická služba - expozitura Brno. Pyrotechnik v 17.01 hod. 
munici převzal s tím, že se jedná o protipancéřový granát ráže 75 mm. Akce proběhla 
bez zranění a škod na majetku. V této souvislosti opakovaně upozorňujeme občany, 
aby v žádném případě s nalezenou municí nebo podezřelým předmětem nemani-
pulovali a přivolali na místo Policii ČR.

npor. Jan Kunkela, DiS., 
zástupce vedoucího obvodního oddělení Polná
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Setkání seniorů
F O T O G A L E R I E  A K C Í  2 0 1 8

Svatomartinská jízda

27 října proběhlo již počtvrté setkání seniorů. Jsou na něj zváni občané Bítovčic 
starší šedesáti let. Letos byla trochu slabší účast, ale podle ohlasů se akce opět velmi lí-
bila. Zajisté to bylo i tím, že byla perfektní obsluha, skvělá hudba i kulturní program. 
O ten se postarala jako obvykle taneční skupina Tornádo Lů, stejně jako o obsluhu. 
Pomáhali ale i někteří zastupitelé. O hudbu a dobrou náladu se pak postaralo Duo Hanka 
a Milan.

Součástí setkání bylo i občerstvení a večeře. I tentokrát to byl řízek s bramborovým salá-
tem z kuchyně Hospůdky u gurmána.

Petr Buš
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F O T B A L O V Ý  K L U B  F C  B Í T O V Č I C E  Z . S .
Letošní sezónu zahájilo naše A mužstvo ve staronové soutěži a to v nejvyšší soutěži 

v okrese Jihlava – okresní přebor mužů. Po dvou letech strávených v III. třídě  mužů naše 
,,A“ mužstvo postoupilo z druhého místa a soutěž rozjelo naprosto senzačně kdy první 
dva body za remízu ztratilo až v 7. kole remízou na hřišti  Třešti. Nicméně tento začátek 
sezony dodal všem hráčům zdravé sebevědomí, které slibovalo, že i v dalších zápasech 
by body mohli přibývat. Leč bohužel vinou některých nucených absencí a přílišným 
uspokojením jsme z dalších 7 zápasů získali pouze 5 bodů. Přesto jsme ale skončili 
po podzimní části na pěkném 5. místě tabulky Okresní soutěže což je určitě úspěchem.

Naše ,,B“ mužstvo hraje opět IV. třídu mužů, kde se promítá do výsledků někdy ne-
zkušenost mladých hráčů, nicméně i přes toto odehrálo ,,B“ mužstvo kvalitní zápasy 
a patří mu 10. místo v tabulce.

Chtěli bychom Vám poděkovat za přízeň v podzimní části a věříme, že nás budete 
podporovat i v jarní části soutěže.

Ještě před tím než začne jarní část soutěže, tak bychom Vás chtěli pozvat na plánované 
akce.

31.12.2018 bude v KD Silvestrovská diskotéka a 23.2.2019 si Vás dovolujeme 
pozvat na 11. Fotbalový ples.

Za celý fotbalový klub Vám přejeme klidné prožití poslední části roku 2018 a spěšné 
vykročení do roku 2019.

Leoš Chvátal

Ilustrační foto / foto -m-
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R E C E P T Y  P R O  V Á S

Medová kolečka

Ingredience Krém

555g hladké mouky 1 karamelové salko

360 g cukru moučka 1 máslo

120 g medu čokoládová poleva

3 - 5 lžic mléka

1,5 lžičky sody

3 vejce

Z uvedených surovin zpracujeme těsto, necháme asi 2 hodiny v chladu odležet.
Potom na pomoučněném válu vykrájíme kolečka, která pečeme na pečícím papí-
ru. Upečené kolečka po vyndání z trouby necháme chvilku vychladnout, pak jdou 
pěkně z papíru. Slepujeme krémem, slepené pokapeme čokoládou.

Tak ať vám chutnají!!!

foto a recept 
Ivana Bartušková



16 Bítovčický čtvrtletník - xii. ročník - 2/2018

Zpravodaj pro občany obce Bítovčice vydává obecní úřad Bítovčice 
č. 124, okres Jihlava, 588 22 Luka nad Jihlavou, IČO: 00839582, www.
bitovcice.cz, e-mail: obec.bitovcice@volny.cz. Na základě záko-
na č. 46/2000 sb. zapsán do evidence periodického tisku u MK ČR 
pod číslem E 17272. / Vychází čtyřikrát do roka. Náklad 180 ks. / 
Neprodejný výtisk. / 2. číslo XII. ročníku vyšlo v prosinci 2018 / 
Další uzávěrka 10. 4. 2019 / Příspěvky přijímá Obecní úřad Bítovčice, 
nebo redakční rada. / Příspěvky nejsou upravovány.

Lidové pranostiky a pořekadla pro měsíc Prosinec

Studený prosinec - brzké jaro.
Prosinec, když je mu zima, halí se v bílý kožich.
Vane-li v prosinci vítr východní, špatnou naději mají nemocní.
Když prosinec bystří, po vánocích jiskří.
Je-li prosinec deštivý, mírný a proměnlivý, není se kruté zimy třeba báti.
Prosinec proměnlivý a vlahý, nedělá nám zima těžé hlavy.
Prosinec naleje a leden zavěje.
Prýští-li ještě v prosinci míza, nemívá zima mnoho síly.
Mrazy, které v prosinci brzy ochabnou, znamenají zimu mírnou.
Jaký prosinec, takové jaro.
Jaký prosinec - takový červen.
Hřmění v prosinci zvěstuje silné větry.
Když v prosinci hrom ještě hučí, rok příští stále vítr fučí.
Jaké zimy v prosinci, taková tepla v červnu.
Je-li v prosinci Mléčná dráha jasně a zřetelně viděti, bude rok budoucí 
úrodný; je-li však částečně viditelná, nebude mnoho obilí a vína.
Mléčná dráha v prosinci jasná, bude v příštím roce úroda krásná.
Po studeném prosinci bývá úrodný rok.
Není-li prosinec studený, bude příští rok hubený.
Když v prosinci mrzne a sněží, úrodný rok na to běží.
Mrazivý prosinec, mnoho sněhu, žíznivý roček bude v běhu.
V prosinci-li zima, sníh-li hojně lítá, hojnost všady bývá žita.
Prosinec se sněhem na pěšině, žitko je na každé výšině.
Mnoho sněhu v prosinci - mnoho ovoce a trávy.
Pošmourný prosinec, dobré je znamení pro sady, lučiny i všechno osení.
Jsou-li v zimě po cestách ledy, podaří se výborně zelí.

~
Jménem redakce a zastupitelstva obce vám přejeme pokojný advent, 

krásné vánoční svátky a do Nového roku 2019 pevné zdraví, štěstí, 
spokojenost.


